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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑΤΑ ΑΠΟ ΤΙΣ ΣΥΝΟΜΙΛΙΕΣ ΜΕ ΤΟΝ 
ΓΕΡΟΝΤΑ ΜΑΣ π. ΕΦΡΑΙΜ, ΤΟΝ ΦΙΛΟΘΕΪΤΗ ΚΑΙ ΑΡΙΖΟΝΙΤΗ. 

ΜΑΪΟΣ 2014, ΑΡΙΖΟΝΑ 

Απομαγνητοφωνημένο [12-07-2014] υλικό πνευματικών παιδιών του Γέροντος Εφραίμ, 
όταν αυτά ερχόμενα από την Ελλάδα τον επισκέφθηκαν και συνομίλησαν μαζί του στην 
Ελληνορθόδοξη Ιερά Μονή του Αγίου Αντωνίου, στην Αριζόνα της Αμερικής. 

Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Βλέπετε την φωτογραφία αυτή του Γέροντα Ιωσήφ, του Ησυχαστή. 
Είχα μεγάλο Γέροντα, ήταν πυρ - πυρ, άνθρωπος φαινόμενο. Όλο τα επουράνια 
σκέπτονταν, μ’ αυτά ζούσε. Δύο λέξεις μας έλεγε συνεχώς, υπομονή, υπομονή και 
προσευχή και εδώ μας βοηθάει, όσο του επιτρέπει η Πρόνοια του Θεού. Σαν υποτακτικοί 
του, ποτέ δεν μαλώσαμε μεταξύ μας. Άλλοι απέξω μας δημιουργούσαν προβλήματα, 
συκοφαντούσαν τον Γέροντα, τον κατηγορούσαν, αλλά ο Γέροντας Ιωσήφ έλεγε, «αυτοί ας 
λένε, εμείς να μην πούμε». 
Ερώτηση: Εμείς Γέροντα, είμαστε πολύ αδύνατοι σε όλα. Τι θα γίνει με εμάς; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Άλλα χρόνια είναι τώρα. Άλλα τα κριτήρια του Θεού, για σήμερα. Ο 
Γέροντας Ιωσήφ είχε το πνευματικό πανεπιστήμιο. Εγώ είμαι ευχαριστημένος να είστε εσείς 
(...δηλαδή τα πνευματικά του παιδιά) στο πνευματικό λύκειο. Σήμερα υπάρχει τέτοια 
πνευματική σύγχυση. Μεγάλος ανεμοστρόβιλος παρασέρνει τα πάντα. Κρατήστε γερά την 
παράδοση που σας παρέδωσα και να ξέρετε ότι σήμερα είναι ομολογία να λέμε ότι ο Ιησούς 
Χριστός είναι ο Θεός μας. Αυτό δεν το θέλουν οι σκοτεινές δυνάμεις. 
Ερώτηση: Γέροντα, μετά από τόσα χρόνια αγώνα, τι σας έμεινε μέσα στη ψυχή σας. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Όλα είναι δεύτερα, όλα δεύτερα. Το πρώτο είναι το όνομα του Χριστού 
μας και τώρα, περνώντας τα χρόνια, είδα στη πράξη, ότι μόνο με την αγάπη κερδίζεται ο 
άνθρωπος. Η ζωή μου ήταν κόπος και πόνος, με την φτώχεια, με τους Γερμανούς, με την 
πείνα στη κατοχή, με τους πειρασμούς και τις θλίψεις στα μοναστήρια. Μεγάλος αγώνας. 
Μόνο το όνομα του Χριστού και της Παναγίας μας με έβγαλε πέρα. Όποιος άνθρωπος δεν 
λέγει καθημερινά το όνομα του Χριστού και της Παναγίας μας, δεν είναι Χριστιανός. 
Ερώτηση: Δηλαδή η ευχή του Χριστού είναι το μέγιστο; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Βεβαίως, γιατί είμαστε συνέχεια με τη μνήμη του Χριστού μας. Οι Άγιοι 
Πατέρες φωτίστηκαν και μας άφησαν αυτές τις προσευχούλες. Τρία και δύο γράμματα, 
«Κύριε Ιησού Χριστέ, ελέησον ημάς» και «Υπεραγία Θεοτόκε, σώσον ημάς». Δεν είναι να 
διαβάσουμε εγκυκλοπαίδειες, ούτε πολλά βιβλία. Μ’ αυτές τις δύο προσευχούλες, 
σωζόμαστε όλοι οι Χριστιανοί. Οι μοναχοί που δεν έχουν τις μέριμνες των κοσμικών, 
προσεύχονται πολύ και φθάνουν ψηλά. Τους βοηθάει πολύ και η Παναγία μας. Είναι σαν να 
μιλούν στο αυτί του Χριστού μας, γιατί είναι αφοσιωμένοι στη προσευχή και αυτό είναι το 
κύριο έργο τους και όποιος έχει το δώρο της προσευχής στη καρδιά του, όταν πεθάνει δεν 
τον αγγίζουν τα τελώνια. Πηγαίνει μετά τον θάνατό του,κατευθείαν στο Χριστό μας. Δεν έχει 
εμπόδια, γιατί το όνομα του Χριστού έχει δύναμη. Είναι πυρ ο Θεός. 
Ερώτηση: Και οι χαιρετισμοί της Παναγίας μας είναι δυνατή προσευχή; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ : Βεβαίως, όταν τους λέμε, έχουμε χαρά και φώτιση από την Παναγία 
μας. Πολύ με βοηθάει η παναγία μας. Με βγάζει από πολλά αδιέξοδα. 
Ερώτηση: Σήμερα πάσχουμε από απελπισία και ανυπομονησία. 
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Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Η απελπισία είναι πάντα από τον διάβολο και όποιος απελπίζεται χάνει 
τις δυνάμεις του. Η βάση της ζωής μας είναι η υπομονή. Όταν δεν την έχουμε διαλύεται η 
ζωή μας. 
Ερώτηση: Γέροντα, ο κόσμος, εμείς, είμαστε σε μια δύσκολη θέση με όλα αυτά που γίνονται 
και ακούμε. Υπάρχει φόβος. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Ναι, διαισθανόμαστε ότι θα γίνουν καταστροφικά πράγματα και γίνονται 
καθημερινά, Γι’ αυτό τρέχουμε στα μοναστήρια και στις εκκλησίες, αλλά δεν πρέπει να 
έχουμε φόβο. Για σκεφτείτε, αν ένα τάγμα αγγέλων έγιναν δαίμονες και κάνουν τόση ζημιά, 
τι βοήθεια μας προσφέρουν τα εννέα τάγματα των αγγέλων. Μια φορά είδα τον Χριστό στο 
θρόνο του και δίπλα την Παναγία μας και τα τάγματα των αγγέλων και των αγίων. 
Περιμένανε το νεύμα του Χριστού μας για να βοηθήσουν την ανθρωπότητα στη νέα 
κατάσταση. Όταν γεμίζουμε συνεχώς την καρδιά μας με τον Χριστό καθημερινά δυναμώνει 
η πίστη μας και όλα τα αντιμετωπίζουμε. Η Παναγία μας, παρακαλεί για μας και δέεται 
συνεχώς, να έχουμε δύναμη και αισιοδοξία. 
Ερώτηση: Γέροντα σ’ αυτή την ηλικία που είστε, μπορείτε να προσεύχεσθε όπως πρώτα, 
ή διαφορετικά; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Προσεύχομαι καλύτερα από πρώτα. Βέβαια δεν έχω την ένταση της 
προσευχής του Γέροντα Ιωσήφ, του Ησυχαστή, αλλά έχω δυνατή προσευχή και αυτό 
παρηγορεί την ψυχούλα μου, τόσα που πέρασα και περνώ. 
Ερώτηση: Πολλές φορές τα άγια λείψανα ευωδιάζουν. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Είναι σαν να λένε είμαστε συγγενείς. 
Ερώτηση: Ο καρκίνος είναι διάχυτος σήμερα. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Οι καρκινοπαθείς είναι μάρτυρες. Προσπαθώ να τους ενισχύω με την 
προσευχή μου, με τις νουθεσίες και όταν μπορώ τους επισκέπτομαι. 
Ερώτηση: Πολλοί άνθρωποι περνούνε σκληρές δοκιμασίες, είτε από την κακία των άλλων, 
είτε από δικά τους παραπτώματα. Τόσο δύσκολα, σαν να ζουν τη κόλαση εδώ. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Όταν ζουν εδώ τη κόλαση... και αξιοποιήσουν αυτή τη κατάσταση, με 
πνευματικά κριτήρια, όταν πεθάνουν δεν θα δικαστούν καθόλου, αλλά θα πάνε, κατευθείαν 
στην αγκαλιά του Χριστού. Αν όμως δεν αξιοποιήσουν, με πνευματικά κριτήρια, τη κόλαση 
αυτή, τότε θα βασανίζονται και στην άλλη ζωή. Ήθελα να σας πω κάτι για τον Παράδεισο. 
Πριν από τα ογδόντα μου χρόνια, πήγαινα συχνά στον Παράδεισο. Και τώρα βέβαια, αλλά 
η ηλικία έχει τον ρόλο της. Μία φορά με πήρε ο Κύριος από το χέρι και μου έλεγε «..εδώ 
έκανες εκκλησία, εδώ εξομολόγησες και σώθηκε η ψυχή, εδώ παρηγόρησες, εδώ 
νουθέτησες.», μου έλεγε δηλαδή τα πάντα και μαζί με αυτό μου έδινε χαρά, συγχρόνως με 
το λόγο Του, τόσο πολύ χαρά που είπα. Χριστούλη μου, δεν αντέχω άλλο. Δεν αντέχω άλλο. 
Θα εκραγώ. Να με γυρίσεις πίσω. Και βρέθηκα πάλι στο δωμάτιό μου. 
Άλλη φορά στον Παράδεισο, είδα έναν λεβέντη, θαυμάσιο. Είχε δίπλα του ένα άλογο με μια 
γυριστή ουρά, ωραιότατο. Μέσα μου το ζήλεψα. Ήθελα να το είχα εγώ αυτό το άλογο. Με 
φωνάζει και μου λέγει, ήτανε κάτι σαν διοικητής. «Να πας να πεις στο στράτευμα, ότι το 
πίσω μέρος το έχουν αφύλακτο και θα πάνε οι αντάρτες (οι δαίμονες δηλαδή)». Και τρέχω 
και το λέγω. Και γύρισα τρέχοντας να πω ότι το έκανα. Εκείνος μ’ αγκάλιασε, με φίλησε και 
ανέβηκε στο άλογό του χαμογελαστός και έφυγε. 
Ερώτηση: Δηλαδή Γέροντα, γίνονται πολλά πίσω, που δεν τα πιάνουμε; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Βεβαίως. Γι’ αυτό πρέπει από παντού να προσέχουμε. Προσοχή 
μεγάλη. Θα περάσουμε δικαστήριο φοβερό. 
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Ερώτηση: Η κόλαση πως είναι ; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Πως είναι; Φρίκη, φρίκη. Ούτε πουλάκι να μην πάει εκεί. Όπως 
πνίγονται οι άνθρωποι στη θάλασσα, έτσι πνίγονται στα βάσανα της κόλασης, συντροφιά 
με τους δαίμονες. Να προσευχόμαστε για τους νεκρούς. Είναι μεγάλη ελεημοσύνη. Η μητέρα 
μου ήτανε πολύ ενάρετη γυναίκα. Στα λόγια της στήριζα την παιδική μου ζωή. Πριν πεθάνει 
ήτανε δύο χρόνια κατάκοιτη και έλεγε. «Πάτερ πες τον Θεό να με πάρει. Κουράστηκα». Αλλά 
πριν φύγει έδωσε μάχη. 
Ερώτηση: Μάχη με ποιους; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Τους δαίμονες. 
Ερώτηση: Τους βλέπατε; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Ναι, όπως βλέπω τους ανθρώπους. 
Ερώτηση: Ο Αρχάγγελος δεν την βοηθούσε; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Ήτανε πίσω από τη πλάτη της. Είχε υποχωρήσει. Να πολεμήσει μόνη 
της, να στεφανωθεί. 
Ερώτηση: Τόσα που ακούμε για καταστροφές, που έρχονται, εμείς που ζητάμε την βοήθεια 
του Θεού, τι θα γίνουμε; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Κατά το σχέδιο που έχει ο Θεός για κάθε άνθρωπο, θα κάνει και τις 
πράξεις του, για να σωθεί, αυτός ο άνθρωπος. Πω ! Πω ! Τι θα περάσουμε ! Δυσκολίες 
μεγάλες. Η Αθήνα έχει κρυφούς Αγίους πολλούς, αλλά και το Άγιο Όρος με τον Άγιο 
Δημήτριο στηρίζουν τη Βόρειο Ελλάδα. Έχω ιδιαίτερη αγάπη στον Άγιο Δημήτριο. Με το 
Άγιο Μύρο του κοιμάμαι. Η Ελλάδα γύρισε τη πλάτη της στο Χριστό. Γι’ αυτό θα υποφέρει 
πολλά. Τα παιδιά στην Ελλάδα σήμερα είναι ή πολύ φωτισμένα, ή πολύ σκοτισμένα. Τα 
παιδιά των ενάρετων οικογενειών, είναι η μαγιά του Χριστού και το μέλλον της Ελλάδας. 
Ερώτηση: Πολλές γυναίκες υποφέρουν στις οικογένειες σήμερα. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Ο Χριστός είναι πολύ κοντά στις ψυχές που περιφρονούνται. 
Ερώτηση: Μερικοί άνθρωποι έχουν ένα ιδιαίτερο πνευματικό χάρισμα. Πως γίνεται αυτό; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Αυτοί οι άνθρωποι, ή αδικήθηκαν πολύ, ή συκοφαντήθηκαν, ή 
εμβάθυναν σ’ αυτό τον τομέα και τους δόθηκε χάρισμα. Όπως κανοναρχούμε τον Θεό, έτσι 
και μας ψέλνει. 
Ερώτηση: Στα Ιεροσόλυμα, τα τελευταία χρόνια, γίνονται θαυμαστά πράγματα. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Ήθελα και εγώ να τα έβλεπα. Εκεί είναι η βάση του Χριστού μας. Το 
Άγιο Φώς είναι κάθε ημέρα στον Πανάγιο Τάφο, αλλά το Πάσχα δίνεται γενικό δώρο σε 
όλους. Να πηγαίνετε στα Ιεροσόλυμα. Εκεί βλέπουμε τι υπέμεινε ο Χριστός για μας και εμείς, 
όσο μπορούμε να τον ευχαριστούμε και να ανταποκρινόμαστε στην αγάπη Του. Παλαιότερα 
είχα πάει και εγώ μερικές φορές. 
Ερώτηση: Πολλές φορές συμβαίνουν παρεξηγήσεις μεταξύ μας. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Αυτά είναι ανθρώπινα. Δεν θα λείψουν ποτέ. Να τα προσπερνάμε και 
να τρέχουμε στον Χριστό. Να σκεπτόμαστε τι μας έχει ετοιμάσει ο Χριστός, στο καλό - καλό 
παράδεισο, μετά την Δευτέρα παρουσία. Τώρα πηγαίνουμε στον νάρθηκα του Παραδείσου. 
Δεν χωράει νους ανθρώπου πως θα είναι ο καλός - καλός παράδεισος. Όλα φως ! Όλα 
ευωδία ! Χαρά ανεκλάλητη. Μακαριότητα. Τίποτε δεν θα είναι γερασμένο. Όλα νέα τα θέλει 
ο Χριστός στη Βασιλεία Του. Τίποτα παράταιρο. Όλα τέλεια. Η μητέρα μου πέθανε 95 ετών 
και εγώ την βλέπω στον παράδεισο τριάντα χρονών. 
Στη κατοχή είχαμε κάτι γειτονόπουλα, που ήτανε λειψά στο μυαλό. Δύο παιδάκια ήτανε. 
Εμείς παίζαμε και αυτά ακόμη περπατούσανε να έρθουνε, ενώ είχαμε ξεκινήσει μαζί. Τα 
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βρήκα στον Παράδεισο, γιατί πεθάνανε στη κατοχή από την πείνα, μικρά στην ηλικία. Τα 
λέγω: «Τι κάνετε εδώ; Πως περνάτε;». Μου λένε: «Εφραίμ, εδώ δεν μιλάμε. Εδώ μόνον 
διαβάζουμε, έχουμε μελέτη». Αυτά δεν ξέρανε να γράψουν το όνομά τους και στον 
παράδεισο μελετούσαν. Αυτό δείχνει την τελειότητα του παραδείσου. 
Ερώτηση: Πολλοί άνθρωποι βοηθάνε τα μοναστήρια, σε ανάγκες που έχουν. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Ό,τι κάνουν όλα γράφονται στον ουρανό. Να έχουν ειρήνη και υγεία και 
ευλογία στα σπίτια τους. 
Ερώτηση: Στην εκκλησία ήμασταν άνθρωποι από όλο τον κόσμο. Δηλαδή, τι ωραία 
Γέροντα, σαν τους Αγίους Αποστόλους είναι το έργο σας «Μαθητεύσατε πάντα τα έθνη». 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Είμαι ένα κούφιο καρύδι. Δεν έκανα τίποτα. 
Ερώτηση: Τι σκέπτεστε στην ηλικία που είστε; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Σκέπτομαι να στερεώσω το έργο μου εδώ, γιατί πολλοί άνθρωποι 
σώθηκαν, πολλές ψυχούλες. Και πως θα πάω να συναντήσω τον Κύριο; Που θα πάω ο 
ταλαίπωρος; 
Ερώτηση: Ο Κύριος θα στείλει τους αγγέλους του να σας πάρει. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Δεν το ξέρω αυτό, όπως κρίνει ο Κύριος. Το κεφαλάκι μου χωρούσε 
όλη την οικουμένη. Τώρα δεν με βοηθάει η υγεία μου, έχω γεράματα. 
Ερώτηση: Ο κ. Π... Γέροντα, πέθανε την ημέρα, ενός μεγάλου Αγίου. 
 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Αυτός του άνοιξε την πόρτα του παραδείσου να μπει μέσα. Όταν 
κάποιος πεθαίνει και σώζεται η ψυχούλα του, ο Άγιος που γιορτάζει εκείνη την ημέρα, τον 
υποδέχεται στον παράδεισο, γιατί είναι η ημέρα δική του, η εορτή του δηλαδή. 
Ερώτηση: Πολλούς ανθρώπους ξαφνικά τους βρίσκει ο θάνατος. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Ναι. Κάθε ημέρα να είμαστε με το εισιτήριο στο χέρι. Δεν γνωρίζουμε 
τι θα μας συμβεί. Κάποτε εξομολόγησα κάποιον στο νοσοκομείο με τα νεύματα και σε λίγο 
πέθανε. Κάτι καλό έκανε στη ζωή του και σώθηκε τελευταία στιγμή. Στη ζωή μου πέρασα 
πολλές ταλαιπωρίες και είδα ότι η Θεία Πρόνοια, κατευθύνει τα πάντα προς το καλό του 
ανθρώπου. Να μην μας φεύγει η μνήμη του θανάτου. Να διαβάζετε από το Γεροντικό, την 
συνομιλία του Αγίου Μακαρίου με το κρανίο. Κάποτε σε όραμα είδα τον εαυτό μου ντυμένο 
πολύ ωραία. Με άμφια, όπως στις γιορτές και ήμουνα ψηλά σε εξέδρα και πιο κάτω ήτανε 
κοπέλες, που είχα εξομολογήσει και φωνάζανε «Γέροντα… Γέροντα. Θέλουμε και εμείς να 
έρθουμε αυτού», αλλά δεν τους επιτρεπότανε. Αυτό δείχνει την ευθύνη μου και την χάρη της 
ιεροσύνης. Γι’ αυτό, να προσεύχεστε για μένα. Να έχετε τάξη και προσοχή. Να αγωνίζεστε 
κάθε μέρα, όσο μπορείτε. Ο Χριστός μας αγαπάει την τάξη των μοναχών, γιατί είναι οι 
στρατιώτες του. 
Ερώτηση: Γέροντα, όταν πάτε στον παράδεισο και έχετε αυτήν την επικοινωνία με τον 
Κύριο, δεν του μιλάτε και για μας τους μοναχούς σας και τις μοναχές και για τους ανθρώπους 
που θέλουν την βοήθειά σας; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Βεβαίως του μιλάω. 
Ερώτηση: Τι σας απαντά; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Εντάξει. Θα φροντίσω. Ο.Κ. 
Ερώτηση: Όταν εσείς Γέροντα πεθάνετε και εάν τυχόν εμείς ζούμε, εσείς μη μας ξεχάσετε, 
που θα καλοπερνάτε με τον Χριστό μας και εμείς εδώ θα παλεύουμε. 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: (Γελώντας) Όχι, αυτό δεν γίνεται. 
Ερώτηση: Αύριο φεύγουμε Γέροντα (..από την Αριζόνα). Πέστε μας έναν τελευταίο λόγο. 
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Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Καλό και ευλογημένο ταξίδι να έχετε. Να έχετε την ευχή μου. Να έχετε 
υγεία και να έρχεστε. Ο καθένας ξέρει τι έχει στον τορβά του, αλλά η Διαθήκη που σας 
αφήνω είναι να γνωρίσετε το Άγιο Πνεύμα. Να το εργαστείτε και να το χτίσετε μέσα σας, 
τηρώντας τις εντολές του Ευαγγελίου και έχοντας ειρήνη στη ψυχή σας, Να έχετε αγάπη, 
ομόνοια και να φωνάζετε το όνομα του Χριστού και της Παναγίας μας. Οι άγγελοι να σας 
συντροφεύουν… 
Πως λένε αυτούς που παντρεύονται παράνομα εδώ; 
Ερώτηση: Μήπως εννοείτε τους ομοφυλόφιλους; 
Γέροντας ΕΦΡΑΙΜ: Ναι αυτούς. Η Παλαιά Διαθήκη λέγει: «δεν θα μείνει το πνεύμα μου 
στους ανθρώπους, γιατί είναι σάρκες». Αυτό ισχύει για σήμερα. Τα Σόδομα κάηκαν, το ίδιο… 
(θα κάνουν) τα πυρηνικά. Δεν ανέχεται αυτές τις αμαρτίες ο Χριστός. Παντού λατρεύεται η 
αμαρτία της σάρκας. Δεν υπάρχει μετάνοια. Η Οσία Μαρία η Αιγυπτία μετανόησε. Όλοι οι 
(αμετανόητοι) ομοφυλόφιλοι θα εξαλειφθούν. Όλα (θα γίνουν) χώμα… Τα πυρηνικά (θα 
δράσουν)… Όλα χώμα. Ο πόλεμος1 θα γίνει για τις αμαρτίες. 
 
Το παρόν (εκτυπώσιμο): https://www.imdleo.gr/diaf/2025/ger.Efraim-Arizon-WW3.pdf 
 
*Σημ. Μπορείτε να απενεργοποιήσετε ή να αλλάξετε το χρωματιστό υπόβαθρο των σελίδων στο 
“Tools”, "Edit PDF", “...”, "background". 
 

                                                        
1 Σημ. ΛΜΔ: Πρόκειται βέβαια για τον 3ο Παγκ. Πόλεμο, στον οποίο θα πέσουν πυρηνικά. Η άνοδος του 
Ντόναλντ Τραμπ στην εξουσία (2025), φρενάρει για λίγο την επιταχυνόμενη πτώση της Αμερικής στα ηθικά 
θέματα και επιτρέπει να ακουστεί, όσο θα υπάρχει μετάνοια, ο λόγος του Χριστού, χωρίς περικοπές. 

https://www.imdleo.gr/diaf/2025/ger.Efraim-Arizon-WW3.pdf



